

Breed Section Secretary Application Poste de Secrétaire de Section de Race

**May 1, 2025 to April 30, 2027 Term
Du 1er mai 2025 au 30 avril 2027**

Breed secretaries play an important role in CCA-AFC. They serve as the spokesperson for their breed section members and liaison on their behalf with the Standards Committee, Judges, and Board of Directors. To apply, please submit your completed form by e-mail to office@cca-afc.com before **January 15, 2025**.

Les secrétaires de race jouent un rôle important au sein de l'AFC-CCA. Ils servent de porte-parole pour les membres de leur section de race et assurent la liaison en leur nom avec le comité des standards, les juges et le conseil d'administration. Pour postuler, veuillez soumettre votre formulaire complété par e-mail à office@cca-afc.com avant le **15 janvier 2025**.

**Breed
Race**

**Name
Nom**

**Address
Adresse**

**E-mail
Courriel**

**Phone
Téléphone**

**Membership #
de membre**

I declare that I am a member of the Canadian Cat Association for 2025 and hold voting rights in the breed section for which I am applying

Je déclare par la présente que je suis membre de l'Association Féline Canadienne pour l'année 2025 et que je possède un droit de vote dans la section de race ci-haut mentionnée.

SIGNATURE

DATE